Tracked Mobile Crushing Plant





SHANDE TECHNOLOGY(BEIJING) CO.,LTD. 郑州一帆机械设备有限公司





履带移动反击式破碎站:

移动式破碎站装有AP-PH-A系列的反击式破碎机,这种形式的破碎机特别适合于粉碎采石场物料,建筑瓦砾,破碎沥青铺路石和混凝土,产出的产品95%<45mm。坚固的PT-PH10加工站采用了德国哈斯马克先进的技术概念,作为初级破碎站使用最佳,可选的高性能除铁器能够有效地应用于回收行业,此站特别适合于天然石的加工,具有极佳的最终粒度。

PT-H Series Mobile Impact Crusher Plants

PT series mobile impact crusher plant is furnished with AP-PH-A series impact crusher. This type of crusher is especially suitable for quarry materials, construction rubbles, paving stones and concrete. The size of 95% final products is smaller than 45mm. The reliable processing plant PT-PH10 adopts the advanced HAZEMAG technology concept. It can be optimally used as a primary crushing plant. The optional high performance magnetic separator can be effectively applied to the recycling industry. The plant is eminently suitable for the processing of natural stone and provides an excellent final grain size.

技术参数 Technical Specifications:

PT-PH系列履带移动反击式破碎站 PT-PH Series Mobile Impactor Plants	PT-PH10	PT-PH14
反击式破碎机进料口尺寸 Feed opening (mm×mm)	810×1030	1025×1360
最大进料边长 Max feed size (mm)	800	1000
处理量 Capacity (t/h)	最大 up to 250	最大 up to 420
驱动方式 Drive	直驱 diesel-direct	直驱 diesel-direct
动力装置 Driving unit		
发动机 Engine	CAT C9	CAT C18
功率 Power(kw)	242	470
给料斗 Feed hopper		
料斗容积 Hopper volume(m³)	4.8	8.5
棒条给料机 Grizzly feeder with pre-screening)	
型号 Model	GSF3712	GSF5120
驱动方式 Drive	液压 Hydraulic	液压 Hydraulic
主皮带机 The main belt conveyor		-
型号 Model	B1200	B1400
履带行走装置 Crawler unit		
驱动方式 Drive	液压 Hydraulic	液压 Hydraulic
永磁自卸式除铁器 Permanent magnetic separa	ator	
除铁器 Magnetic separator	可选 Option	可选 Option
出土皮带机The unearthed belt conveyor		
型号 Model	B650 可选 Option	B650 可选 Option
外形尺寸和重量 Dimension and weight		
工作状态外形尺寸 Working dimension		
工作状态外形尺寸(L×W×Hmm)	14600x4500x4200	18000x6000x4800
运输状态外形尺寸 Transport dimension		
工作状态外形尺寸(L×W×H mm)	13300x3350x3776	17000x3730x4000
重量 weight(t) 约Approximately	43	70
	14	



特点:

- ◎ 装有两层格栅的振动给料机使粗筛最优,因此整体性能最大化并且减少了磨损
- ◎ 物流方向的内部空间开放的越来越多,防止了堵塞。减少的摩擦消除了所用零部件的磨损
- ◎ 已具有所需粒度的物料经旁路通过反击破碎机直接至出料溜槽,因此提高了整个站的效率
- ◎ 柴油直驱结合卡特彼勒电机使性能在小空间的条件下最大化
- ◎ PT-PH 10 装有现场测试的哈斯马克反击式破碎机AP-PH-A 1010。液压控制的反击式破碎机确保了恒定的产品质量和高可用性
- ◎ 通过远程控制,加工站容易操作
- ◎ 作为哈斯马克的模块,除铁器,侧出料皮带和喷水系统可选
- ◎ 通过反击式破碎机的可移动进料板,主动液压可使物流畅通无碍
- ◎ 智能控制背景下的移动式哈斯马克加工站操作具有最优的性能和可用性

Benefits and Features:

- © Two-deck grizzly vibrating feeder makes optimal coarse screening, thus maximizing the total performance and reducing wear.
- The internal space of materials directions open wider and wider, which prevents it from blocking. The decreased friction removes the abrasion of wear parts.
- The material, which has already the required grain size, is conveyed via a bypass past the impact crusher directly to the discharge chute. Thus the efficiency of the complete plant is increased.
- The diesel direct drive in combination with a CATERPILLAR motor allows for a maximum performance at a small amount of space.
- The processing plant is easy to operate with the remote control.
- Magnetic separator, lateral discharge belt and water spray system are optionally available as approved HAZEMAG modules.
- © The active hydraulic permits a trouble free material flow via the movable inlet plate of the impact crusher.
- © For the optimization of performance and availability HAZEMAG mobile processing plant is operated under intelligent control background.



案例展示 Case Show







中国山西 Shanxi Province, China

案例展示 Case Show





所罗门 Solomon





总公司: 山德技术 (北京) 有限公司 (HEADQUARTER) SHANDE TECHNOLOGY (BEIJING) CO., LTD.

郑州一帆机械设备有限公司

地址: 中国郑州市荥阳开发区郑源路

邮编: 450100

电话: 0371-6462 7000 6462 6911

传真: 0371-6460 6468 免费咨询电话: 400-665-6688 网址: www.yfmac.com E-mail: yifan@yfmac.com

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO., LTD.

Add: Zhengyuan Rd, Xingyang, Zhengzhou Henan 450100, China

Tel:+86 371 64628852 Fax:+86 371 64628872 ebsite: www.vfcrusher.com

Website: www.yfcrusher.com **E-mail:** sales@yfmac.com

我们的产品在不断的更新和改进中,我们保留在未事先告知用户的情况下,更改参数及设计的 权利。所以,任何以本样本中的数据、图示或文字描述为依据的索赔要求将不予接受。

Our products are constantly updated and improved, we reserve the right to change parameters and design without advance notification of customers.

照片中产品外观颜色与实际机型存在差异,颜色标准以实物为准。

If there are any discrepancy and difference between color of product appearance and actual machine type in the picture, color standard is subject to actual object.

本手册中的配置不一定是出厂标准配置,购买时请详细咨询经销商。

Specifications and design in the brochures are not always the standard. Please consult our dealers or distributors particularly when purchasing.





Facebook